國立陽明交通大學生醫光電所

誠徵所長候選人啟事

茲依據「國立陽明交通大學生醫光電研究所所長遴選辦法」廣徵賢達, 於115年2月1日起聘。

- 一、 候選人須具備以下條件:
 - 生醫光電相關領域之學者、專家、具豐富之教學及研究經驗、 有服務熱忱及具行政協調能力者。
 - 2. 具副教授以上或同等資格者。
- 二、 申請辦法:

可自我申請或他人推薦,他人推薦者應先獲得被推薦人同意。

三、候選人應提供電子檔資料(PDF)如下:1.個人詳細履歷,2.學術代表著作3~5篇,3.治所理念及對本所發展之構想計畫書,4.至少推薦函1封。

四、 截止日期:至中華民國 114年 10月 16日星期四截止

五、 收件方式:請一律以電子郵件方式 E-mail: <u>dhcr@nycu.edu.tw</u>, 主旨請書寫:應徵國立陽明大學生醫光電研究所所長

六、 生醫光電所聯絡電話:(02)2826-7000 分機 65669

傳真:(02)2823-5460 E-mail:dhcr@nycu.edu.tw

備註:本所收件經審查後,將另行通知合適者面試時間。

Director Recruitment

Institute of Biophotonics, National Yang Ming Chiao Tung University

The Institute of Biophotonics, National Yang Ming Chiao Tung University in Taiwan, is recruiting a full-time Director of the Institute. The initial appointment of the directorship will be for three years, and can be renewed once.

- 1. The candidate must meet the following criteria:
 - (1) Being a scholar or expert related to the field of Biophotonics with rich teaching and research experience, who will commit to administrative obligations and coordination.
 - (2) Hold the academic rank of Associate Professor or Professor, or possess equivalent qualifications that would merit such an appointment at NYCU.

2. Application

Qualified candidates are welcome to submit the application or accept the nomination from others. Consent of the candidates is required if nominated by others.

- 3. Candidates should provide the following documents in electronic format (PDF)
- (1) A detailed curriculum vitae
- (2) 3 to 5 representative academic publications
- (3) A proposal outlining their vision and development plan for the Institute
- (4) At least one letter of recommendation.
- 4. Deadline: Thursday, Oct. 16th, 2025
- 5. Please email all required documents to dhcr@nycu.edu.tw
- 6. Contact information

Tel: (02)2826-7000 ext 65669

Fax: (02) 2823-5460

E-mail: dhcr@nycu.edu.tw

p.s. After reviewing the received applications, suitable candidates will be notified of the ensuing interview